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Verzonden: dinsdag 28 februari 2023 16:43 
Aan: Griffie Gemeente Medemblik <griffie@medemblik.nl> 
CC: Dorpsraad <info@dorpsraadzwaagdijk.nl> 
Onderwerp: Winkelhart Zwaagdijk Oost ontsluiting Ter kennisname van de gemeenteraad en 
college van B&W, 

 

L.S. 
 

 

Onlangs hebben wij met de betrokken wethouder kunnen spreken over dit 

onderwerp. Ook vanuit de gemeenteraad is weer naar onze 
opvatting over dit onderwerp gevraagd.  
 

Wij, en met ons velen in ons dorp, vinden dat er al veel te 
lang niets wordt gedaan om de situatie hier te optimaliseren. 
Terwijl dat toch betrekkelijk eenvoudig lijkt… 

 

Vandaar dat we nu nogmaals ter kennisname van de raad en college onzer 
opvatting over dit onderwerp naar voren willen brengen. 
Binnenkort zullen we ook een onderhoud hebben met wethouder Boeders en 
ook dan zullen we hem hierover weer spreken. 
 

Er werd ons recent (weer eens) een voorstel voorgelegd voor afwikkeling van 
deze zaak. 
 

Het is positief dat dit onderwerp nu echt, weer, op de rol wordt gezet voor 
afwikkeling. 
 

Alle betrokkenen zijn tenslotte al te lang bezig met dit onderwerp. 
 

Zonder aanpassing van de gepresenteerde werkwijze lijkt het erop dat daar nu 
weer de nodige jaren aan zullen worden toegevoegd. En dat is onverteerbaar. 
 

Wij pleiten daarom voor een gefaseerde en snellere uitvoering van het werk. Dat 
wat meteen kan ook meteen gaan doen en gaan toestaan. 
 

Dat lijkt aan te sluiten met wat de ondernemer ter plekke met ons heeft 
gecommuniceerd. 
 

1. De aansluiting halverwege de Boekert wordt ingericht voor autoverkeer en met name voor de 
aflevering van goederen. 

2. De ondernemer krijgt toestemming om het interne verkeer- en circulatie-plan inclusief de 
hoeveelheden parkeerplaatsen aan te passen c.q. te vergroten c.q. te optimalisren op zijn eigendom 
als tegelijkertijd een ruime sloot, op vaarbreedte, naast de Boekert wordt gegraven en het wegtalud 
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van af Zwaagdijk tot de nieuwe inrit voor zijn centrum zodanig wordt verbreed dat daar in de 
toekomst een fietspad kan worden aangelegd inclusief een openbare beplanting met een rij bomen 
c.q.openbaar groen. Tegelijk kan de ondernemer dan de bestaande sloot naast het centrum dempen. 

 

De direct aanwonenden krijgen op die manier wat extra woonkwaliteit. De 
ondernemer krijgt alle ruimte en de gemeente heeft vervolgens voor de 
toekomst in ieder geval alle mogelijkheden vrijgemaakt voor toekomstige 
ontwikkelingen 

 

De ruimtelijke plannen die in de (verre) toekomst kunnen gaan spelen worden nu 
niet bij dit besluit betrokken.  
 

Als eerst stap 1 wordt gezet is er weer alle tijd om stap twee planmatig af te 
wikkelen. En ook dat deel zou volgens ons geen jaren meer mogen en hoeven 
duren.  
 

Groet 

 

Piet Aker 

Secr. Dorpsraad Zwaagdijk Oost 

 


